

香港管理專業協會李國寶中學家長教師會

HKMA David Li Kwok Po College Parent-Teacher Association

8 Hoi Wang Road, Mong Kok (West), Kowloon, H.K. 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號 電話 Tel: 2626 9100 傳真 Fax: 2626 9311 電郵 Email: hkmadlkpc.pta@gmail.com

各位家長/監護人:

「德育及國民教育科」問卷調査

鑑於近日政府推出有關「德育及國民教育科」的政策引起社會廣泛議論,令不少家長、學生及老師感到憂慮。據現行指引,課程佔整體課時的5%,當中不設公開考試,但設有校內評核。

最近政府宣布取消三年的開展期。在新政策下,辦學團體及學校可自行決定是否開展、自行決定是否獨立成科,並可自行決定開展方式及時間。

有見及此,本會希望收集各位家長的意見,以便法團校董會商議相關政策時作出參考。敬請家長填妥下列問題,並於**9月27日(星期四)前**交回 貴子弟班主任。謝謝!

1.	你是否認爲適合於中學階段推行「德育及國民教育」?
	□ 適合(原因(如有):
	□ 不適合(原因(如有):
2.	你是否同意以「德育及國民教育科」取代現時已包含於各科內的公民教育課題?
	□ 同意(原因(如有):
	□ 不同意(原因(如有):
3.	你是否同意將「德育及國民教育科」獨立成科於本校推行?
	□ 同意(原因(如有):
	□ 不同意(原因(如有):
4.	你認爲「德育及國民教育科」的內容是否「洗腦教育」?
	□ 是,全部內容都是(原因(如有):
	□ 是,部份內容是(原因(如有):
	□ 否(原因(如有):
5.	其他意見:

第十一屆家教會常務委員會主席 岑健明先生 謹啓



香港管理專業協會李國寶中學家長教師會

HKMA David Li Kwok Po College Parent-Teacher Association

8 Hoi Wang Road, Mong Kok (West), Kowloon, H.K. 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號 電話 Tel: 2626 9100 傳真 Fax: 2626 9311 電郵 Email: hkmadlkpc.pta@gmail.com

25th of September 2012

Dear parents/ guardians,

Questionnaire regarding the addition of a "Moral and National Education Teaching Subject"

You may be aware that the "Moral and National Education Teaching Subject" proposed by the Government has aroused widespread discussion. Many parents, students and teachers in Hong Kong have expressed concern about the proposed policy. According to the curriculum guide, the subject should count for 5% of the curriculum time, with no public examinations though with a school-based assessment.

Recently, the Government cancelled the 3-year implementation timeline. Under the new policy, school-sponsoring bodies and schools can exercise their discretion to decide whether or not to implement the subject, whether the subject should be introduced as an independent subject and, if so, determine the modes and schedule for its implementation.

As such, we would like to collect your point of view regarding this issue for the consideration of the IMC in formulating related policy for the College. Please answer the following questions and return it to your child's class teacher **by Thursday**, **September 27**, **2012**. Thank you for your support!

1.	Do you think it is appropriate to implement "Moral and National Education" as a teaching subject at secondary school level in general?
	Appropriate (Reason (if any):)
	☐ Inappropriate (Reason (if any):)
2.	Do you agree a "Moral and National Education Teaching Subject" should replace the College's existing civic education programmes?
	Agree (Reason (if any):)
	Disagree (Reason (if any):)
3.	Do you agree that the "Moral and National Education Teaching Subject" should be introduced as a separate subject at our College?
	Agree (Reason (if any):)
	Disagree (Reason (if any):
4.	Are you concerned that the "Moral and National Education Teaching Subject" could lead to "brain washing"?
	Yes, all content could lead to (Reason (if any):)
	Yes, some content could lead to (Reason (if any):)
	No (Reason (if any):
5.	Other comments:

Regards, Mr Shum Kin-ming Chairperson of the 11th Executive Committee of the Parent-Teacher Association